

Protokoll Skärholmens råd för funktionshinderfrågor

Tidpunkt: 2018-04-13, kl. 10.00 – 12.00

Lokal: Bodholmsplan 2, plan 7, lokal Norrholmen.

Lotta Rosenström
Ordförande

Margareta Jonsson
Justerare

Närvarande:

Lotta Rosenström
Stig-Joeran Samuelsson
Axel Otten
Margareta Jonsson
Mikael Erdefelt
Karin Rask
Anette Rosing (adjungerad)

Frånvarande:

Övriga närvarande:

Maria Nilsson, sekreterare
Nicoletta Zoannos, verksamhetscontroller ÄOFS
Beatrice Hasani, planerare, avdelningen för stadsutveckling
Jenny Andersson, enhetschef beställarenheten
funktionsnedsättning
Sari Häggglund, enhetschef ÄOFS
Sabina Toromanovic, samordnare ÄOFS
Andreas Thorstensson, avdelningschef ÄOFS

Skärholmens stadsdelsförvaltning
Socialtjänsten

Bodholmsplan 2
Box 503
127 26 Skärholmen
Växel 08-508 24 000
maria.e.nilsson@stockholm.se
www.stockholm.se

§1 Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Presentationsrunda

De närvarande presenterar sig.

§3 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§4 Val av justerare

Margareta Jonsson väljs att justera protokollet tillsammans med ordföranden.

§5 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§6 Information från förvaltningen

Sabina inleder med att informera om förvaltningens arbete i och med den nya dataskyddsförordningen GDPR som träder i kraft den 25 maj.

Andreas och Sari meddelar att eftersom det är valår i år arbetar förvaltningen särskilt med att öka valdeltagandet i stadsdelen. På utförarsidan arbetar man särskilt med att öka valdeltagandet hos de målgrupper man arbetar med: äldre, funktionsnedsatta och socialpsykiatri. Medarbetaren Charles Smallbridge Virgo kommer att arbeta särskilt med detta. Rådet välkomnar detta eftersom det även är ett fokusområde för rådet, bland annat kommer rådet att inspektera vallokaler och granska informationsmaterial. Rådet önskar bjuda in Charles till nästa möte. Från avdelningen för stadsutveckling meddelar Beatrice att en person, Elin Lager, anställts för att arbeta med valet. Andreas upplyser rådet om att det har framkommit önskemål från målgrupperna om att anordna träffar med politiker – dock kan förvaltningen inte stå som värd för det.

Vidare informerar Andreas om att Valkansliet arrangerar en utbildning för medlemmar som ska agera valambassadörer. Eventuellt kommer förvaltningen erbjuda en förening möjligheten att ansöka om att utbilda en valambassadör. I paketet ingår även en s.k. aktivitetskassa om 20 000 kr som föreningen kan använda för att arrangera ett evenemang kopplat till valet.

Beatrice informerar om processen kring Medborgarbudgeten för trygghetsskapande åtgärder i Vårberg. Förvaltningen kommer att genomföra ett antal möten med allmänheten kring detta. Den 27 april kommer förvaltningen ha ett möte på Portis, Vårholmsbackarna 108A, kl. 13. Rådet inbjuds att delta.

Jenny meddelar att beställarenheten funktionsnedsättning (BF) jobbar extra med barnperspektivet i utredningar och beslut. Socialförvaltningen samordnar arbetet, handläggare har varit på utbildningar för att lära sig mer om att se och bemöta barn, såväl när ett barn som en förälder är aktuell för en insats. Under april och maj skickar BF ut sin brukarenkät. Jenny kommer att skicka enkäten för påseende till rådet.

§7 Särskilda frågor till detta möte

- *Balanslistan*
Rådet har färdigställt en balanslista med ansvarsfördelning. Valet är en fokusfråga och rådet önskar bjuda in Charles Smallbridge Virgo och Elin Lager till nästa möte.
- *Besök från avdelningen för stadsutveckling*
Beatrice närvarade på mötet.
- *Fokus på särskild fråga inför valet*
Frågan diskuterades under § 6.
- *Inspektion av vallokaler i Skärholmens stadsdelsnämndsområde*
Frågan diskuterades under § 6. Rådet undersöker om det är beslutat vilka lokaler som kommer att fungera som vallokaler i september.
- *Framtagande av "önskelista" från rådet, vilka frågor som rådet vill vara med i ett tidigt skede.*
Listan är under utarbetande. Mikael understryker att rådet måste hålla ögonen på att det nya Program för delaktighet efterlevs.

§8 Aktuella frågor på kommande nämnsammanträde

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till rådets ledamöter.

*Förlängning av avtal för måltidsservice för förskola samt daglig verksamhet inom Skärholmens stadsdelsområde,
dnr 2.2.2./355-2016*

I ärendet står att förskolan utvärderat nöjdhet med matleveransen. 55 % i förskolan var missnöjda med maten men deltagarna i daglig verksamhet är över huvud taget inte tillfrågade. Rådet reagerar på dels att förvaltningen förlänger avtalet trots att så få är nöjda samt att deltagarna i daglig verksamhet över huvud taget inte tillfrågats.

*Underlag för budget 2019 med inriktning 2020 och 2021,
dnr 1.2.1./214-2018*

I inriktningsmål ”Ett Stockholm som håller samman” anges att man ska satsa på särskilda boenden, något rådet anser vara bra. Under målet ”Ett ekonomiskt hållbart Stockholm” borde ett delmål vara att personer med funktionsnedsättning ska ingå som en särskild målgrupp. I inriktningsmålet ”Ett demokratiskt hållbart Stockholm” nämns att staden ska säkra språklig kompetens, något rådet ser positivt på: det är en fråga rådet drivit under många år.

Personer med psykiska funktionshinder är dock fortfarande en eftersatt målgrupp. Detta är särskilt allvarligt i långsiktiga dokument som detta.

*Trafikförändringar i SL-trafiken,
dnr 1.5.3./195-2018*

Linje 135 ska förlängas till Liljeholmen. Rådet önskar att linjen skulle trafikera området kring Sätra ridskola. Detta tas upp i förvaltningens förslag till beslut, rådet stödjer förslaget.

§9 Skrivelser och rapporter

Inga skrivelser eller rapporter har inkommit till rådet.

§10 Inkommande post

Ingen post har inkommit till rådet.

§ 11 Punkter till nästa möte

Valet 2018. Rådet önskar bjuda in Charles Smallldridge Virgo och Elin Lager till nästa möte.

§12 Övriga frågor

- Förvaltningen föreslår att rådets september- och oktobermöten preliminärbokas för arbetet med aktiviteter inför VP 2019.
- Remissvar ledsagarservice. Lotta föreslår att Skärholmens råd för funktionshinderfrågor tar Älvsjöes uttalande som sitt eget, med tillägget att rådet kräver att en utvärdering av det nya förslaget görs om ett år. Uttalandet biläggs detta protokoll, **bilaga 1**.
- Möte med centrumledningen. Karin redogör för det senaste mötet, där man bland annat avhandlade brandlarm. Affärerna kommer i framtiden att ligga i ett plan.

§13 Mötets avslutande

Vid tangentbordet

Maria Nilsson

Protokollet godkänns och justeras 2018-04-13